

Eastern Europe Regional News, June 18, 2019

Jack Corley
June 18, 2019



June 18, 2019



Team of Six Visit Russian City of Tikhvin

June 10-11, 2019

By Alexey Saveliev, director of HTM Academy, vice president of Eastern Europe subregion

On June 10 and 11, six of us went to the city of Tikhvin, located 200 kilometers to the east of St. Petersburg. Those in our group were Olga Vakulinskaya, Oleg Kuzmin, Nikolay and Natalya Chuistov, my wife, Olga, and myself. [Read more ...](#)

Команда из шести человек посетила город Тихвин

10-11 июня 2019 г.

Алекс Савельев, директор Академии НРМ
и вице-президент Восточно-ев на

Команда из шести человек: Олега Кузьмина, Ольги Вакулинской, Николая и Натальи Чуистовых, моей жены Ольги и меня, - 10 и 11 июня отправилась в город Тихвин, расположенный в 200 километрах к востоку от Санкт-Петербурга. [Читать дальше ...](#)



Family and Marriage Roundtable Held in Bashkortostan

June 11, 2019 - Verkhneyarkeyevo, Ilishevsky District

By Ilsiya Pavlova

June 11 (exactly one month after the family festival) in s. Verkhneyarkeyevo held a round table on the topic "Issues of family and marriage and analysis of the demographic situation in Ilishevsky district over the past 5 months". [Read more ...](#)

В Башкирии прошёл круглый стол, посвящённый браку и семье

11 июня 2019 года - Илишев ра , с. Верхнеяркеево

Ильсияр Павлова

Ровно через месяц после фестиваля семьи 11 июня в с. Верхнеяркеево Илишевского района Башкортостана прошёл круглый стол на тему "Вопросы

семьи и брака и анализ демографической ситуации в Илишевском районе за последние пять месяцев". [Read more...](#)



Blessing Ceremony Held at Sabantuy Festival

June 15, 2019 - Yekaterinburg, Russia

By Lyudmila Kharisova

On Sabantuy, a holiday celebrated by Russia's Tatars and Bashkirs to mark the end of the spring field work, Yekaterinburg brothers and sisters held a Blessing in the Mayakovsky central recreation park. Eight couples completed the first two steps. [Read more...](#)

Церемонии Благословения во время Сабантуя

15 июня 2019 года - Россия, Екатеринбург

Людмила Харисова

Во время Сабантуя, празднике у татар и башкир, знаменующий окончание весенних полевых работ, братья и сёстры Екатеринбурга передали Благословение в ЦПК Маяковского. Восемь пар прошли первые два шага. [Read more...](#)